



Mall of the Emirates
Shopping is just the beginning

Shop your favourite brands and enjoy up to 90% off. Get the chance to win 1 million SHARE points.*

TERMS AND CONDITIONS

- This promotion is valid from 26 May to 28 May 2023
- This promotion is valid in all stores located at Mall of the Emirates, City Centre Mirdif, City Centre Deira, City Centre Me'aism & City Centre Al Shindagha
- 1 E-coupon will be granted for every receipt of AED 300 and above, single or cumulative, made on the same day at any store in the same mall, to enter the draw to and become the winner of 1,000,000 SHARE points (equivalent to AED 100,000)
- Receipts will be accepted every day during the campaign period until closing except, 28 May 2023 until 10PM
- To be eligible for the draw, customer needs to download the SHARE rewards application to participate in the campaign
- Customer needs to scan the receipts through the SHARE rewards application to enter the draw
- 1 winner will win 1,000,000 SHARE points and to be announced during the draw date
- Draw date is 5th June 2023
- Draw date and time is subject to change with or without notice
- The winner will be notified on the mobile number provided upon registration
- The winner is required to present the shopping receipt, e-coupon SMS and valid identification (passport copy and/or national identity card) to collect the prize
- Customers are encouraged to notify any of the mall's Customer Service Desks with their original redeemed receipts for verification, should they not receive any SMS or e-mail notification confirming their electronic coupons entitlement
- Prize to be collected within 60 days of the announcement of the winner
- The prize will be in the form of SHARE points
- Dubai Economics and Tourism (DET), MAF and advertising agencies are not eligible to participate in this promotion
- A maximum of 100 coupons will be issued per customer, per day, regardless of the total amount of the bill(s)
- The Management will not be responsible for any entries that are not received for any reason post the closing date, whether lost, delayed, damaged or otherwise, and whether or not due to any technical difficulties or malfunctions
- By entering this campaign, customers have accepted all Terms & Conditions
- Owners and employees of the mall's outlets, Majid Al Futtaim Group of Companies, their suppliers and their immediate families are not eligible to participate in this promotion
- Mall Gift Card, Money exchange and bank transactions as well as utility bills and fines are excluded from this promotion
- In case a fraudulent transaction is suspected, Dubai Economics and Tourism (DET) reserves the right to deny the prize to a winner. Participation in the draw and campaign constitutes permission for Majid Al Futtaim to use the participant's personal information that is provided for publication and marketing purposes, without any liability whatsoever
- The decision of Majid Al Futtaim on all aspects will be final and binding. No queries or claims will be entertained
- Prize cannot be exchanged for cash or refunded
- Other Terms and Conditions apply



تسوقوا من متاجركم المفضلة واستمتعوا
بخصم يصل إلى 90%. واحصلوا على فرصة ربح
مليون نقطة "شير".*

شروط وأحكام العرض

تارikh الحملة من 26 مايو و حتى 28 مايو 2023

- تسرى الحملة في جميع المحلات في مول الإمارات، سيني سنتر مرفد، سيني سنتر دربة، سيني سنتر معيصم، سيني سنتر الشندغة
- يمنحك كوبون واحد للأعضاء برنامج "شير" فقط مقابل كل عملية شرائية بقيمة 300 درهم في أي محل من مول المركز، سواء تم تجميع المبلغ عن طريق فاتورة واحدة أو فواتير متعددة خلال نفس اليوم وذلك لدخول السحب على الجائزة وهي عبارة عن 1,000,000 نقطة مكافآت "شير" (وقيمة 100,000 درهم فقط)

- تقبل الفواتير يومياً خلال الحملة حتى إغلاق المركز ما عدا تاريخ 28 مايو حتى الساعة العاشرة مساءً
- للتأهل للسحب على الجائزة والمشاركة في الحملة يتوجب على المتسوقين تحميل تطبيق المكافآت "شير" والحصول على العضوية. يرجى التوجّه لمكتب خدمة الزبائن للمساعدة
- للدخول للسحب على الجائزة يتوجب على المتسوقين مسح إتصالاتهم عبر تطبيق مكافآت "شير"
- سيتم اختيار رابح واحد للجائزة وهي عبارة عن 1,000,000 نقطة مكافآت "شير" و بما يعادل مبلغ 100,000 درهم

تارikh السحب على الجائزة في 5 يونيو 2023

- قد يتم تعديل تاريخ السحب دون إشعار مسبق
- سيتم إعلام الفائز عبر رقم الهاتف المسجل لدينا خلال التسجيل
- يتوجب على الرايح إيصال الشراء والرسالة النصية التي استلمها عبر برنامج الكوبونات الالكترونية مع إبراز بطاقة هوية أصلية وسارية المفعول
- يتوجب على المتسوق إلاغ مكتب خدمة الزبائن في حال عدم استلام رسالة نصية أو بريد الكتروني تعلمه بعدد الكوبونات التي حصل عليها مع إبراز إيصال الشراء
- يتم إلغاء الجائزة التي لم تتم المطالبة بها بعد مرور 60 يوماً من السحب

- تكون الجائزة على شكل نقاط مكافآت "شير" وليس نقداً
- يجب التسوق بقيمة 300 درهم أو أكثر في أي من المحلات لاحصلوا على فرصة واحدة لربح لك 300 درهم سواء بفاتورة واحدة أو أكثر خلال نفس اليوم وفي نفس المركز
- لا يحق لموظفي دائرة السياحة والتسويق التجاري بدبي وموظفي دائرة الاقتصاد والسياحة بدبي وأصحاب المحلات في المركز وموظفيه وموظفيه مجموعة ماجد الفطيم وعائلاتهم وموظفيه ومورديه الاشتراك في هذا العرض الترويجي

- يستطع المتسوق الحصول على ما مجموعه 100 كوبون فقط على مجمل الفواتير التي يتم تجميعها في اليوم الواحد
- لا يسري هذا العرض على محلات الصرافية والبنوك ومكتب دفع فواتير الهاتف (دو واتصالات). ولا يسري العرض على مبيعات بطاقات "هديني"

- تختلف الادارة بحق الاعلان عن اسماء وصور الفائزين في أي وسيلة اعلانية تختارها المراكز التابعة لمجموعة ماجد الفطيم
- تختلف الادارة بحق العاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق وسيتم اعتبار أي تغييرات على أنها تغييرات مدمجة في هذه الشروط والأحكام.

- يحق للادارة اتخاذ أي قرار فيما يتعلق بأي جانب من جوانب عملية السحب على الجائزة وهو قرار نهائى
- وملزم على كل شخص يدخل السحب ولن يكون هناك أي إشعار بهذا الخصوص.
- إن الادارة غير مسؤولة عن أي مشاركات لم يتم تلقيها بحلول الموعد النهائي لأي سبب من الأسباب سواء كانت بسبب فقدان أو التأخير أو التلف أو أي سبب آخر أو حتى من جراء صعوبات تقنية وفنية
- بمجرد الاشتراك بهذه الحملة يوافق الزبون على جميع الأحكام والشروط أعلاه
- تختلف المراكز بحق الجائزة عن الفائز غير المؤهلين في حال مخالفة أي شرط من شروط السحب وبكون الرجوع إلى سلطات كل إمارة في حق التأهل للجائزة
- تطبق شروط وأحكام أخرى